

INFLIGHT SHOPPING



edelweiss



SWISSDENT

Travel Set

CHF 19.00

Das Set enthält eine rundum schonend aufhellende Zahnpflege made in Switzerland: die Whitening-Zahnpasta EXTREME mit geringem Abriss (RDA 40), den erfrischenden und auftreibenden SWISSDENT-Mundspray und die effizient reinigende Zahnbürste in patentierter Löffelform.

The set contains all-round gentle whitening dental care bearing the "Made in Switzerland" seal: a whitening toothpaste with low abrasion (RDA 40), a refreshing mouth spray with whitening effect and a toothbrush with patented spoon-shaped bristles providing efficient cleaning.



NUUD

Vegan Deodorant, 2 x 20 ml
CHF 60.00 / l

CHF 24.00

"Nuud vegan Deodorant" bedeutet Frische ohne Aluminium, Parabene, Petrochemikalien oder andere Chemikalien. Ohne Salze und billiges Parfüm. Nuud verzichtet auf Treibgase und Sprühflaschen und jedes Deodorant ist in einer Biokunststofftube aus Zuckerrörhr verpackt.

Nuud vegan deodorant means freshness without aluminium, parabens, petrochemicals or any other vague chemicals. No salts and no cheap perfume. nuud doesn't do propellants or canisters. Instead, nuud comes in a bioplastic tube made from sugar cane.



CREW CHOICE | ZAKYNTHOS

Zakynthos ist lange nicht so bekannt wie Santorini, Mykonos oder Rhodos. Genau das gefällt mir aber, es ist weniger touristisch und somit authentischer. Die griechische Gastfreundschaft ist gut spürbar und überall gibt es leckeres griechisches Essen. Die kleine Insel kann mit dem Auto gut auf eigene Faust erkundet werden, es gibt vieles zu entdecken, natürlich auch schöne Strände, die nicht überlaufen sind.

Zakynthos is not as famous as Santorini, Mykonos or Rhodes. That's what I like. It's less touristy and therefore more authentic. You can really sense the Greek hospitality, and there is delicious Greek food everywhere. The small island is easy to explore by car on your own. There is just so much to discover, including stunning beaches that never get too busy.



Lea Kaspar
Cabin Crew Member

ÖGON Wallet P.8

Die ÖGON Wallet ist mein treuer Begleiter, wenn ich im Ausland unterwegs bin. Sie ist stylisch, klein und handlich, bietet jedoch Platz für alle meine Karten und Bargeld für den Notfall. Ich fühle mich damit sicher, da sie auch gegen elektronischen Diebstahl geschützt ist.

The ÖGON Wallet is my loyal companion when I'm travelling abroad. It's stylish, small and handy, but with enough room for all my cards and cash in case of an emergency. It makes me feel safe because it offers protection against electronic theft.



M. ASAM® Make-up Mousse P.23

Das Make-up-Mousse ist ruckzuck aufgetragen und passt sich optimal meinem Teint an, egal ob ich gerade braungebrannt bin oder ein paar Monate Schweizer Winter hinter mir habe. Es fühlt sich leicht auf der Haut an und hält den ganzen Tag.

This make-up mousse is really quick to apply and adapts perfectly to my complexion, regardless of whether I've just topped up my tan or spent a few months in Switzerland over the winter. It feels light on my skin and lasts all day long.



CHOCOMOON Watch P.36

Die Chocomoon-Uhr hat ein frisches Design und peppt jedes Outfit auf. Besonders mag ich daran, dass sie mir ein Sommer-Feeling gibt, egal wo und in welcher Situation ich mich gerade befinde - das Einzigste, was ich machen muss, ist, auf die Uhr zu schauen.

The Chocomoon watch has a fresh design and adds that extra something to any outfit. I really like the summer vibes I get when I look at it – wherever I am and whatever I'm doing.



SWISSDENT

– SWISS WHITENING FORMULA
for your oral health and a bright smile

Patented SWISSDENT-Formula:

micronized calcium peroxide & enzymes fight
discolourations caused by tea, coffee, red wine
or tobacco. Low abrasion RDA 40

Spoon cut bristles with
whitening micro particles
for precise cleaning and
extra whitening effect

Whitening effect
sprayed directly on
the teeth. Neutralises
mouth odours and
helps desinfecting



Visible results after 14 days,
proven in a university study,
University of Bristol

www.swissdent.ch